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"Druivenserres mogen niet verdwijnen uit
landschap"
nieuws

De Vlaams-Brabantse tafeldruif heeft dan wel een Europees label bemachtigd, maar dat
belet niet dat de sector het voorbije decennium verder gekrompen is als gevolg van de
hoge productiekosten. Bruno Eulaerts, burgemeester van Tervuren, wil inspanningen
leveren om te voorkomen dat de druivenserres helemaal uit het plaatselijke landschap
verdwijnen. "Het gemeentebestuur moet onderzoeken hoe en waar een aantal serres
gevrijwaard kunnen worden van afbraak of eventueel heraangelegd kunnen worden".
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De Vlaams-Brabantse tafeldruif heeft dan wel een Europees label bemachtigd, maar dat belet niet
dat de sector het voorbije decennium verder gekrompen is als gevolg van de hoge productiekosten.
Bruno Eulaerts, burgemeester van Tervuren, wil inspanningen leveren om te voorkomen dat de
druivenserres helemaal uit het plaatselijke landschap verdwijnen.
"In 1960 waren er niet minder dan 35.000 druivenserres in onze streek. Die glasteeltbedrijven
hebben gestalte gegeven aan het authentieke karakter van Tervuren, Huldenberg, Hoeilaart en
Overijse", zegt burgemeester Eulaerts, die met pijn in het hart moet vaststellen dat het aantal serres
gedaald is tot minder dan vijfhonderd. "Ondanks de hoge productiekosten door de dure
energieprijzen, zal de druiventeelt echter nooit volledig verdwijnen als wij inspanningen blijven
leveren om onze druiven te promoten".
"We moeten het Europese kwaliteitslabel onder de aandacht van de consument brengen. Ik meen ook
dat het gemeentebestuur van Tervuren moet onderzoeken hoe en waar een aantal serres gevrijwaard
kan worden van afbraak of eventueel heraangelegd kunnen worden aan de Duisburgse dorpskern. Zo
kunnen volgende generaties druivenstreekbewoners nog met eigen ogen kennismaken met een
economische activiteit die zo veel welstand bracht in onze streek, en niet alleen via een familiealbum
of een lokaal geschiedenisboek", aldus de burgemeester.
Eén van de laatste professionele telers uit de streek is Willy De Kerk (50). "De mensen van
tegenwoordig willen een job van 9 tot 5. Geen overuren, geen weekendwerk. Dat is niet mogelijk als
druiventeler. In onze sector moet minstens zes dagen op zeven gewerkt worden, twaalf uur per dag.
Onze druiven vallen overal in de smaak, maar het vergt veel tijd om ze te kweken".
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Het gemeentebestuur van Overijse zal donderdag, samen met belangengroep De Sterredruif,
symbolisch druiven overhandigen aan Vlaams minister-president Kris Peeters (CD&V). Dat om de
bekendheid van de Vlaams-Brabantse tafeldruif te promoten en de Europese erkenning bij het grote
publiek nog eens in de verf te zetten.(KS)
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